
“ Ik floreer 
in een 
familiebedrijf”
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“We willen als hefboom de SDG’s 

verder helpen integreren in  

het Limburgse bedrijfsleven.” 

“From a black coal past towards 

a Greenville future vat onze 

oorsprong én missie perfect samen.”

“Een Limburgse incubator,  

in het hart van de Euregio, is voor 

ons de perfecte uitvalsbasis.”

AAN TAFEL MET 4 INTERNATIONALE STARTUPS LRM CLIMATEGREENVILLE

ANN GIJSENS,  
CEO Impermo
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Tom Vanham 
Algemeen directeur

Mark Maesen 
Voorzitter 

Jo Brouns 
Vlaams minister van Economie

Denk aan marktbevragingen, vergunningen, subsidieaanvragen, de zoektocht naar exploitanten, 

leveranciers… dit alles behoort tot de volledige governance van het project. We werken hierbij altijd 

complementair aan de markt en kunnen putten uit de ervaring die we konden opdoen in talloze 

andere duurzaamheidstrajecten.”

Jo Brouns, Vlaams minister van Economie: “Versnellen van energietransitie en verduurzaming”

Sinds de oprichting van LRM in 1994 heeft de investerings- en reconversiemaatschappij voor talloze 

economische en innovatieve doorbraken en transformaties gezorgd vanuit Limburg. Doorbraken 

die nodig waren om veranderende economische tijden op een verfrissende, maar vooral duurzame 

manier aan te vatten. 

Jo Brouns, Vlaams minister van Economie: “De sluiting van de laatste Limburgse mijnen indachtig – 

vandaag 30 jaar geleden - is het bijna onvoorstelbaar om te zien waar onze mooie provincie vandaag 

staat. Op vlak van werkgelegenheid, innovatie, bedrijvigheid, toerisme, dynamiek, noem maar op. De 

rol die LRM in die evolutie gespeeld heeft, kan amper overschat worden. Ik ben daar bijzonder trots op. 

LRM doet haar reputatie vandaag opnieuw alle eer aan door in de huidige economische context 

met een nieuw, innovatief product te komen om Limburgse kmo’s concreet te ondersteunen in hun 

traject naar een duurzamere bedrijfsvoering. Ik ben dan ook bijzonder tevreden dat de Vlaamse 

Regering op mijn voorstel ook een kapitaalverhoging van 30 miljoen euro heeft goedgekeurd, om 

LRM de mogelijkheid te geven om dit innovatieve en ambitieuze project in onze provincie uit te 

rollen en onze kmo’s bij te staan bij de verduurzaming van hun onderneming.

De kapitaalverhoging van 30 miljoen euro aan het adres van LRM is een bewijs van het vertrouwen 

van de Vlaamse regering in dit nieuwe Doorbraak-initiatief. De LRM-succesverhalen uit het verleden 

stemmen ons zeer optimistisch dat dit kapitaal de energietransitie en verduurzaming van vele 

Limburgse bedrijven zal versnellen.”

LRM breit met dit initiatief bovendien een vervolg aan de succesvolle Doorbraak-lening die vorig 

jaar werd gelanceerd. De Doorbraak-lening is een unieke combinatie van begeleiding, onderzoek en 

financiering die - via een samenwerking van LRM, VLAIO en UHasselt - bedrijven in Limburg ondersteunt 

om ambitieuze investeringen in internationalisering, digitale of duurzame transformatie te realiseren.

30 miljoen euro voor “Doorbraak-kapitaal” 

LRM streeft ernaar om een ‘slimme’ bijdrage te leveren aan alle sectoren waarin ze investeert, door 

naast financiële middelen, ook expertise, ervaring, innovatief vastgoed en een sterke community-

werking ter beschikking te stellen. 

Zo speelt LRM op vlak van duurzaamheid al jaren een voortrekkersrol. Dit is niet alleen zichtbaar 

in de bedrijvenportefeuille, maar ook in het stijgend aantal klimaatprojecten dat LRM op haar 

palmares heeft staan: van Kristal Solar Park, het grootste zonnepark van de Benelux, over het eerste 

drijvend zonnepark in Vlaanderen nabij Sibelco, tot Terhills Mega Battery Park: de innovatieve en 

grootschalige klimaatinvesteringsprojecten, zowel voor eigen rekening als voor derden, stapelen 

zich op. Niet voor niets is LRM houder van het gerenommeerde VN-duurzaamheidscertificaat “SDG 

Pioneer” sinds 2020 en “SDG Champion” sinds september 2022.

Mark Maesen, voorzitter LRM: “Duurzaamheidspionier”

Op de duurzaamheidsinspanningen komt er dankzij de Vlaamse regering weer een extra turbo. Op 

voorstel van Vlaams minister van Economie Jo Brouns werd LRM een kapitaalverhoging van 30 

miljoen euro toegezegd om duurzame transformaties bij bedrijven te helpen realiseren. 

Mark Maesen, voorzitter LRM: “Meer dan ooit geloven we bij LRM in duurzaam ondernemen en 

innoveren, net als vele ambitieuze bedrijven in Limburg. Dankzij een kapitaalverhoging van 30 

miljoen euro vanuit de Vlaamse regering kunnen we deze ambities nu ook versneld omzetten in de 

praktijk. Met het Doorbraak-kapitaal willen we Limburgse kmo’s financieel ondersteunen die willen 

investeren in het verduurzamen van hun productieproces, infrastructuur en/of bedrijfsvoering. We 

mikken hierbij vooral op mid-sized bedrijven, bij voorkeur productie- of maakbedrijven met een 

aanzienlijke tewerkstellingscomponent. Ons Doorbraak-kapitaal voor duurzame energietransitie 

moet verduurzaming op bedrijfsniveau een extra boost geven. We zijn onze aandeelhouder, het 

Vlaams Gewest, bijzonder erkentelijk en dankbaar voor de extra slagkracht en het vertrouwen.”

Tom Vanham, CEO LRM: “40 à 50 projecten realiseren”

“Dit Doorbraak-kapitaal moet het mogelijk maken om duurzame kapitaalsintensieve projecten 

op te starten naast de huidige, normale bedrijfsvoering. Er wordt gemikt op een gemiddelde 

kapitaalsinjectie van 500.000 tot 1 miljoen euro per dossier. Om een voldoende grote impact  

te kunnen realiseren, wil LRM in de komende jaren 40 tot 50 succesvolle projectlanceringen  

doen. LRM zal ofwel rechtstreeks investeren in het bedrijf of via participatie in een SPV.  

Tom Vanham, Algemeen Directeur LRM: “Samen met de bedrijven in kwestie bekijken we waar 

verduurzaming mogelijk is: productieproces, machinepark, verwarming, isolatie, pv-panelen, 

laadpalen… Het doel is om deze ondernemingen hierin van dichtbij te begeleiden via doorgedreven 

projectmanagement. 

VOORWOORD
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Extra versnelling voor 
duurzame transformatie
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LRM-locatie  
in de kijker: Greenville

Locatie

Kristof: “Greenville werd ongeveer tien 

jaar geleden opgericht door LRM en 

de gemeente Houthalen-Helchteren. 

Het doel: het hoofdgebouw van de 

Kempische Steenkoolmijnen een 

nieuwe invulling geven als centrum 

voor cleantechbedrijven. Ze wilden zo 

het steenkoolverleden omzetten in een 

toekomst met vernieuwende techno-

logieën. De slogan op onze website vat 

perfect samen vanwaar we komen en 

waarheen we gaan: From a black coal 

past towards a Greenville future.” 

“Onze focus ligt tegenwoordig 

niet meer alleen op cleantech- 

bedrijven, maar breder op duurzaam 

ondernemen in zijn geheel. Onze 

bewoners zijn bedrijven die bezig 

zijn met 3D-printing, duurzame 

mobiliteit, duurzaam bouwen enzovoort. 

Van slimme afvalcontainers tot 

sensortechnologie en x-ray scanners. Je 

vindt het hier allemaal, zolang er maar 

een link is met duurzaamheid.”

“Daarnaast zijn hier ook een aantal 

dienstenbedrijven gevestigd die 

ondersteunend werken voor  

de andere bedrijven. Dat gaat van 

accountants tot financiële adviseurs. 

Die combinatie vormt een mooie mix 

van bedrijven die elkaar versterken, 

ondersteunen en inspireren.”

VAN KANTOOR  
TOT PRODUCTIE-UNIT

“Greenville bestaat uit een mix  

van ruimtes. We hebben kantoren  

met verschillende oppervlaktes,  

een coworking space en vergaderzalen 

die zowel bewoners als externe 

bedrijven kunnen gebruiken. Door 

onze ligging dicht bij het kruispunt 

van de Noord-Zuidverbindingen 

de E314 zijn we heel gemakkelijk 

bereikbaar.  � 

Op de voormalige steenkoolmijnsite  

in Houthalen-Helchteren vind je 

Greenville: het Limburgse epicentrum 

voor duurzame ondernemingen.  

Manager Kristof Das leidt ons rond.

“From a black coal 

past towards a 

Greenville future vat 

onze oorsprong én 

missie perfect samen. ”

DE FAVORIETE PLEK VAN KRISTOF DAS

“Dat is toch wel Central Park. Het is niet alleen een mooie 

plek, maar ook een belangrijk startpunt om verder in te 

zetten op onze community. Als kloppend hart van Greenville 

is het de perfecte plek om bewoners samen te brengen.”

FACILITEITEN

•  Co-working space

•  Kantoren tussen de 25 en 100 vierkante meter

•  Vergaderzalen voor bewoners én externen

•  Productie-units tussen de 200 en 500 vierkante meter
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Daarnaast kunnen bedrijven die zich 

hier vestigen een beroep doen op de 

nodige ondersteuning en begeleiding, 

zowel via de LRM-startupcommunity 

LSU als door de partners van het 

incubatorennetwerk.”

“Wat Greenville uniek maakt, zijn 

onze Lab2Fab productie-units. De 

stap van werken op laboschaal naar 

fabrieksschaal is groot. In onze 

productie-units kunnen startups en 

scale-ups een tussenstap zetten. 

In ruimtes tussen de 200 en 500 

vierkante meter, voorzien van alle 

nodige technieken, kunnen zij  

verder onderzoeken en eerste 

producties uitrollen.”

HET KLOPPEND HART 
VAN GREENVILLE

“De inrichting van Greenville kreeg 

onlangs nog een upgrade. De open 

ruimte midden in het gebouw werd 

heringericht als een eigen Central 

Park. Het moet het kloppend hart  

van het gebouw worden, een 

verlengstuk van ieders privaat kantoor. 

Je vindt hier zetels, vergadertafels en 

bel-units, allemaal vrij te gebruiken 

door onze bewoners.”

“Ons eigen Central Park 

is het kloppend hart van 

Greenville. Het is de plek 

waar bewoners samenkomen 

en de community ontstaat. ”

JONG GELEERD…

Met de Techniek & Wetenschaps-

academie van de UCLL kreeg  

Greenville ook een educatieve  

invulling. Kristof: “Kinderen en 

jongeren tot achttien jaar kunnen  

hier kennismaken met STEM- 

aspecten. Tijdens zomerkampen, 

schooluitstappen of zelfs 

verjaardagsfeestjes leren ze  

robotjes programmeren, met hout 

werken, 3D-printen… Jaarlijks 

verwelkomt de academie zo’n 

zevenduizend jongeren.”

WELKOM @ GREENVILLE!

Of je nu een startup, scale-up of meer matuur bedrijf bent: 

op Greenville is er plek voor iedereen. Voor meer informatie 

over de verhuur van vergaderzalen of de nog beschikbare 

kantoorruimtes of productie-units, contacteer Kristof Das:

k.das@greenville.be, +32(0)499 28 03 82

“Daarnaast kreeg ook de lunch-  

en ontspanningsruimte een upgrade. 

We werken samen met Foodmaker,  

die een slimme frigo installeerde 

gevuld met kwalitatieve en  

gezonde lunchopties. Je vindt er  

ook een pingpong- en kickertafel  

voor zij die wat entertainment  

kunnen gebruiken.”  •
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19 scale-ups  
nemen deel aan  

eerste editie van het LRM 
Doorbraak-programma

Hoe zet je als startup je financiële 

middelen zo efficiënt mogelijk in?  

Het is een grote uitdaging voor elke 

founder. Daarom lanceren LRM en 

Limburg Startup het Doorbraak-

programma: een traject van zeven sessies 

voor een beperkte groep gelijkgestemden 

van founders van scale-ups. 

In de sessies delen ervaren  

tech-ondernemers hun ervaring en 

kennis over onder andere intern 

en extern schalen, governance en 

founder stress. Want: hoe sneller 

je de optimale salesstrategie kan 

implementeren en weet hoe je  

een sterk team kan bouwen én 

houden, hoe meer tijd je wint.  

En hoe verder je kan geraken met  

de opgehaalde middelen.

Het programma krijgt steun van  

VLAIO via de LRM-Doorbraaklening.

LEREN VAN ELKAAR  
ALS GROOTSTE HEFBOOM

Marc Beenders, senior corporate  

community manager bij LRM,  

vertelt: “Met ons Doorbraak-

programma helpen we scale-ups die 

net een eerste kapitaalronde achter  

de rug hebben. In zeven sessies  

delen experten en succesvolle 

ondernemers hun ervaringen en  

reiken een kader aan om het kapitaal 

van je bedrijf efficiënt te besteden.  

Het programma helpt founders om  

de juiste keuzes te maken met  

hun opgehaalde financiering. Dat  

is uiterst belangrijk, want hoe beter 

je je middelen inzet, hoe sneller je 

bedrijf kan groeien.” 

“Daarnaast kunnen deelnemende 

scale-ups ook veel leren van elkaar. 

Ze zitten in dezelfde fase, kunnen 

onderling ervaringen uitwisselen, 

ideeën delen en leren van elkaars 

fouten. Dat heeft een niet te 

onderschatten impact.” 

VAN FINANCIEEL PLANNEN  
TOT FOUNDER STRESS

Koen Walbers, senior investment 

manager, vult aan: “Financiële 

middelen op een goede manier 

inzetten, blijft een grote uitdaging 

voor elke founder. Daar komen niet 

alleen heel wat hard skills maar ook 

soft skills aan te pas. En dat is ook 

iets waar we in dit programma op 

focussen. Aan de ene kant kaarten 

we thema’s aan zoals een financiële 

planning opmaken en snel bouwen 

aan je eigen team. Maar aan  

de andere kant staan we ook stil  

bij thema’s zoals founder stress.  

De druk om te presteren ligt hoog  

en we willen onze founders helpen  

om daarmee om te gaan. Het was 

onze ambitie om met twaalf founders 

het programma te starten, het zijn  

er uiteindelijk negentien geworden. 

Dit enthousiasme zorgt ervoor dat  

we nu al starten met een tweede 

groep samen te stellen.” 

WIL JE DEELNEMEN 
AAN HET LRM 
DOORBRAAK-
PROGRAMMA? 

•   Deelnemen kan als tech- 

of healthtech-scale-up, 

op voorwaarde dat je al 

500.000 euro of meer 

ophaalde. 

•   LRM-portfoliobedrijven 

of bedrijven met een 

LRM-Doorbraaklening 

mogen gratis deelnemen. 

•   Is je bedrijf gevestigd in 

een LRM-incubator? Dan 

betaal je een lager tarief. 

Inschrijven kan via  

www.lrm.be/acceleratieprogramma. 

MEER WETEN?

Marc Beenders: 

m.beenders@lrm.be 

Koen Walbers: 

k.walbers@lrm.be

Expert talk

MARC BEENDERS EN KOEN WALBERS
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Recybuild klaar om 
paardenomheiningen 
wereldwijd te verduurzamen 

Omheiningen voor paardenweides die 

esthetisch niet moeten onderdoen voor 

publiekslieveling hout en die tegelijkertijd 

niet kromtrekken of verkleuren? Check. 

Recybuild ontwikkelde een uniek kunststof-

product dat voor 100% uit gerecycleerde 

granulaten bestaat en klaar is om het hart 

van de internationale paardensector te 

veroveren. En dat vanuit Beringen.

Steve Vanswartenbrouck en 

Emmanuel Govaerts richtten 

Recybuild in 2018 op samen met drie 

andere aandeelhouders. Emmanuel: 

“Voor paardenweides zijn (hard)houten 

omheiningen al jarenlang de norm,  

al is er steeds meer aandacht voor  

de nadelige effecten hiervan. Aan  

de ene kant heb je de problematische 

impact van houtkap op het milieu. 

Aan de andere kant heeft hout  

zijn beperkte levensduur en hoge  

kost in onderhoud.” 

Emmanuel: “RECO, onze grondstof, 

is het resultaat van jaren ontwikkelen, 

optimaliseren, testen, testen en nog 

eens testen. De productie is technisch 

een heel gecompliceerde industriële 

activiteit, maar vandaag is RECO  

klaar voor de markt.” 

“RECO is een samentrekking van  

RE en ECO. Het bestaat voor 100% 

uit gerecycleerde granulaten, waarvan 

98% rechtstreeks uit onze PMD-

zakken komt. We maken gebruik 

van PMD-afval dat in Limburg wordt 

ingezameld en dat door een Limburgs 

bedrijf wordt gesorteerd. Eén paal 

uit RECO komt overeen met het 

equivalent van het PMD-afval van 

een gemiddeld gezin in één jaar. Hoe 

meer we groeien, hoe positiever onze 

impact is op de gigantische afvalberg 

waar we vandaag de dag op zitten.”

DUURZAAM  
ALTERNATIEF VOOR HOUT

Steve: “Ons product kan voor talloze 

toepassingen gebruikt worden, maar 

we focussen ons in eerste instantie 

bewust op paardenomheiningen. Die 

markt is op zoek naar een duurzaam 

product met dezelfde kwaliteit als 

hout en dat ook esthetisch niet moet 

onderdoen. Onze omheiningen zien 

er praktisch hetzelfde uit. Dat ze 

onderhoudsvrij zijn en niet splinteren 

of kromtrekken, onderscheidt hen van 

hout en andere kunststofoplossingen.”

“We zijn zelf in de eerste plaats een 

rasecht productiebedrijf. Voor de 

vermarkting van ons product werken 

we samen met De Sutter Naturally, 

marktleider in paardenomheiningen 

en ook een Vlaams bedrijf. 

Ze vermarkten onze omheiningen 

onder de naam Infinity Fences in 

praktisch volledig Europa. Landen 

zoals Duitsland en Oostenrijk zijn het 

meest klaar voor deze innovatie. We 

vinden het symbolisch wel mooi dat 

een van onze eerste klanten  

ook Limburgs is.” 

“De paardensector is over het 

algemeen een heel traditionele sector 

waar publiciteit voornamelijk gebeurt 

op events, beurzen en wedstrijden. 

Corona heeft het ons op dat vlak niet 

gemakkelijk gemaakt. Ondertussen 

lanceerde De Sutter Naturally onze 

omheiningen al op meerdere events, 

waar ze heel positief onthaald werden 

en zelfs in de prijzen vielen.”

EINDELOZE TOEPASSINGEN 
VOOR ANDERE MARKTEN

Emmanuel: “We hebben vier jaar  
heel intensief gewerkt aan ons 
product en mogen fier zijn op 
waar we nu staan. Al is het niet 
vanzelfsprekend om jarenlang  
puur bezig te zijn met de ontwikkeling 
en het op punt stellen van onze 
productie. LRM was hierin een 
belangrijke partner. Gunter Plevoets, 
ons aanspreekpunt, was meteen 
overtuigd van ons product  
en zag de meerwaarde ervan in. 
Dankzij eerst een KlimOp-lening  
en nu een Doorbraak-lening  
helpt LRM ons om te blijven  
groeien. Daarnaast dienden we bij 
VLAIO een innovatiedossier in  
voor bijkomend onderzoek, want  
de toepassingen van ons product  
zijn eindeloos.”

“Onze grootste ambitie is dan ook  
om ons gamma uit te breiden en 
nieuwe markten aan te boren.  
Wij staan open voor elke mogelijke 
toepassing waar ons product zich  
toe leent. Van verkeersborden tot 
palen voor in kanaalsluizen.”  •

“ Eén paal komt  

overeen met 

het equivalent van  

het PMD-afval van  

een gemiddeld gezin  

in één jaar”

LRM Global

EMILIE GOVAERTS, RAF VANSWARTENBROUCK, STEVE VANSWARTENBROUCK, EMMANUEL GOVAERTS
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be-NATURE

Een verrassend samenspel van industrieel erfgoed en de lokale  

natuur. Dat is het restauratieprincipe achter be-NATURE op be-MINE.  

be-NATURE is goed voor een investering van om en bij de 10 miljoen euro 

en wil jaarlijks meer dan 100.000 extra bezoekers naar be-MINE lokken. 

Moment

Moment

www.be-mine.be
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“Een externe kritische 
blik op je businessplan is 
ontze�end waardevol”

Growth talk: Optiflux

LRM versnelt, versterkt en ondersteunt 

al meer dan 25 jaar Limburgse 

ondernemingen. Zo ook Optiflux, een 

startup die een impact kan hebben op 

de kwaliteit van de appelen en peren in 

je fruitschaal. Co-founder en CEO  

Niels Bessemans blikt samen met zijn LRM 

Investment Manager Dries Bauters terug op 

de stappen die hij de afgelopen jaren zette. 

Het verhaal van Optiflux startte 

tijdens de doctoraatstudie van 

Niels. “Ik deed onderzoek naar 

hoe de bewaring van appels na 

de oogst te optimaliseren door 

rekening te houden met  

de ademhaling van het fruit en  

de atmosfeer waarin zij opgeslagen 

zitten. Via die weg kwam ik in 

contact met een aantal bedrijven 

dat interesse had om dit te 

vermarkten, tot ik met het idee 

kwam om dat zelf te doen.” 

“We zijn nu met vier oprichters: 

professor Bart Nicolaï, directeur  

van het VCBT en professor in mijn 

toenmalige onderzoeksgroep, Pieter 

Verboven, onderzoeksmanager en 

begeleider van mijn doctoraat, en 

Pieter Coppens, die samen met mij het 

dagelijkse management op zich neemt.”

“Het acceleratorprogramma  

Start it @KBC hielp ons om Optiflux 

van de grond te krijgen. In februari 

2021 is onze BV officieel opgericht, 

in juni van datzelfde jaar volgde 

een eerste kapitaalronde met LRM, 

BelOrta, BFV (Belgische Fruitveiling) 

en het Gemma Frisius Fonds. Ook 

konden we rekenen op financiële 

steun van de provincie Vlaams-

Brabant, POM en VLAIO.”

“We zijn nog volop bezig met ons 

team uit te breiden. Momenteel 

bestaat ons team uit vier mensen: 

Pieter, ikzelf, een projectautomatisatie 

ingenieur en een full stack developer. 

En we kunnen rekenen op twee 

stagestudenten van Groep T  

die zo goed als voltijds hun tijd  

hier spenderen.”  �

OPTIFLUX

Optiflux is een agrotech startup die startte als spinoff  

van KULeuven en het Vlaams Centrum voor Bewaring  

van Tuinbouwproducten (VCBT) en het Verbond van 

Belgische Tuinbouwcoöperaties (VBT). Ze bieden 

producten en diensten aan die de bewaring van groenten 

en fruit - zoals appels - na de oogst optimaliseren.  

Ze ontwikkelden een technologie die voorspelt wanneer  

de kwaliteit van fruit verandert tijdens de bewaring.  

Op basis van wiskundige modellen en een eigen  

algoritme bepalen ze het zuurstofritme van fruit en  

passen de gassamenstelling in de koelruimtes aan  

om de kwaliteit te bewaren én energie te besparen. 

Optiflux biedt een grote meerwaarde aan fruitbedrijven 

met een hardware add-on voor op koelcellen. Die add-

on is gekoppeld aan hun cloudplatform waar slimme 

algoritmes de waarden in de cel controleren, de kwaliteit 

registreren en voorspellen hoe die zal evolueren, of die 

dynamisch het zuurstofniveau in de koelcel sturen op 

basis van de vergaarde data. Zo optimaliseren zij de 

intrinsieke bewaarbaarheid, kwaliteit én prijs van het fruit.

“ Dat LRM in  

ons verhaal stapte 

was welgekomen 

na een lange tijd 

onbezoldigd te 

werken.”

PIETER COPPENS, NIELS BESSEMANS, DRIES BAUTERS
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miljoen euro 
geconsolideerde  

winst in 2021

LRM ALS INVESTEERDER  
ÉN PARTNER

“Via Start it @KBC kwamen we  

in contact met LRM, waar Dries  

onze contactpersoon werd. Via  

hem kwamen we vrij snel tot een 

akkoord en stapte LRM mee in  

onze kapitaalronde. Dat was 

welgekomen op dat moment:  

we waren al een tijd onbezoldigd  

aan het werk. Pieter en ik zijn jong, 

maar we hebben ook wel allebei  

een gezin te onderhouden (lacht).” 

“LRM is voor ons niet alleen  

een investeerder maar ook  

een partner die zijn kritische  

blik werpt op ons businessplan,  

die kijkt of bedragen en 

verdienmodellen realistisch zijn  

en ons ondersteunt bij het opstellen 

van een financieel plan. Het is fijn 

om iemand zoals Dries in ons bestuur 

te hebben om mee te sparren over 

ideeën. Dat we via LRM in  

de incubator van Greenville terecht 

konden, is een mooie extra.”

GENOEG WERK  
OP DE PLANK

“We hebben momenteel enkele 

uitdagingen en ambities waar we hard 

aan werken. Zo is er het nauwe window of 

opportunity voor onze installaties: de paar 

weken net voor de nieuwe oogst, wanneer 

de koelcellen leeg zijn, is hét moment om 

onze hardware te installeren. We moeten 

zorgen dat we nieuwe klanten op het 

juiste moment benaderen zodat ze net  

op dat moment klaar zijn om met  

ons in zee te gaan. Anders dienen we  

een jaar langer te wachten.”

“Daarnaast is het onze ambitie om te 

internationaliseren en ons aanbod te 

verbreden. We zijn bezig met onderzoek 

naar de bewaring van zacht fruit 

zoals bessen en kersen. Als boeren 

die bewaring met twee weken zouden 

kunnen rekken, komt dat de prijssetting 

al sterk ten goede. Daarnaast doen we 

onderzoek naar bewaring tijdens transport 

en modellen om de houdbaarheid na 

transport te berekenen. Genoeg werk op 

de plank, dus (lacht).”  •

METEEN EEN MATCH

“De klik tussen Optiflux en LRM was er meteen, waardoor de samen-

werking tot nu toe altijd in een heel positieve sfeer verloopt. We 

ondersteunen Niels en de rest van het team via de Raad van Bestuur in 

hun verdere professionalisering. Want bij de groei van een tweemanszaak 

naar een team van vier of zelfs meer komen verschillende groeipijnen 

kijken. We proberen daarin een klankbord en partner te zijn. Want hoeveel 

te beter zij het doen, hoeveel te beter dat ook voor ons is. We zitten in 

hetzelfde bootje en dragen ons steentje graag bij aan hun vooruitgang.”

Dries Bauters, 

Investment Manager bij LRM

In 2021 investeerden we 73,9 miljoen euro in maar liefst 80 knappe 

Limburgse bedrijven en projecten. We sloten dat jaar af met een 

geconsolideerde winst van 12,3 miljoen euro. Het geconsolideerd eigen 

vermogen groeide tot 492,8 miljoen euro en we keerden 10 miljoen euro 

dividend uit. Dat komt via Vlaanderen terecht bij LSM (Limburg Sterk 

Merk) en de provincie Limburg.

12,3 

Talking numbers



2120

Impermo is een rasecht Limburgs 

familiebedrijf met hoofdkantoor in 

Sint-Truiden. Silvie, Filip en Luk 

Stultjens stonden als vierde generatie 

aan het roer van het bedrijf wanneer 

ze Ann vragen om CEO te worden. 

Filip: “We zijn als kind opgegroeid  

in de toenmalige tegelfabriek. 

Op woensdagnamiddag zat ik liever  

op de heftruck dan achter  

mijn boeken (lacht).”

“We zijn met andere woorden alle  

drie nauw betrokken met het bedrijf, 

ons hele leven al. Maar toen we 

meerdere vestigingen begonnen  

te openen en het bedrijf fors groeide, 

merkten we dat het niet simpel is  

om met drie personen aan het hoofd 

te staan en elke beslissing samen  

te nemen. Daarom hebben we Ann 

naar voren geschoven als CEO.”

Ann: “Ik bouwde een 

managementteam uit waar Silvie, 

Filip en Luk tot twee jaar terug ook 

deel van uitmaakten. Nu rapporteer 

ik om de veertien dagen aan hen. 

Daarvoor maken we een halve dag vrij. 

Ik breng hen op de hoogte van alle 

lopende zaken en we maken samen 

beslissingen op beleidsvlak. We 

vormen met ons vier echt een team.”

Silvie: “Ondertussen zijn Luk, Filip en 

ikzelf nog altijd actief in het bedrijf. 

Filip denkt mee op het vlak van 

logistiek, gebouwen en facilities. Luk 

zijn interesse gaat vooral naar onze 

collecties, aankoop en marketing. En 

ikzelf focus nu op de decoratie en 

aankleding van onze toonzalen.”

WEDERZIJDS VERTROUWEN 
LAAT BEDRIJF GROEIEN

Ann: “Toen ik startte bij Impermo had 

ik nooit verwacht dat ik uiteindelijk 

CEO zou worden. Nu vind ik het 

heel uitdagend dat ik niet alleen nog 

Finance doe, maar op algemeen vlak 

meedraai. Ook mijn man zag initieel 

niet aankomen dat de aansturing van 

het hele bedrijf iets voor mij zou zijn. 

Toen ik hem vertelde dat ik gevraagd 

was om CEO te worden, zei hij: ‘Ann, 

dan moet je wel alles weten en snel 

beslissingen kunnen nemen’ (lacht). 

Nu weet ik dat ik ervan hou om me 

in alles te verdiepen, bij te leren en 

problematieken uit te spitten.” 

Silvie: “We hadden dan ook alle 

vertrouwen in Ann. En ook: we hadden 

persoonlijk een echte, goede klik. Toen 

we merkten dat een bedrijf in volle groei 

niet geleid kon worden door drie bazen, 

kwamen we van nature uit bij Ann.”

Twaalf jaar geleden startte Ann Gijsens op de Finance-

afdeling van de Limburgse tegelhandelaar Impermo.  

Een carrièreswitch waarmee ze op zoek was naar een betere 

work-lifebalans in een 9 to 5-job. Drie jaar later wordt ze door 

de familie achter Impermo gevraagd om CEO te worden, een 

functie die ze tot vandaag de dag met veel passie uitvoert. 

“Ann was voor ons een vanzelfsprekende keuze.”

“Ik floreer in  
een familiebedrijf 
als Impermo”

Ann: “Die persoonlijke klik is voor mij 

ook heel belangrijk. Het maakt dat we 

elkaar vertrouwen en snelle stappen 

kunnen zetten om het bedrijf te laten 

groeien. Ik ben een heel menselijk 

persoon en heb die connectie nodig 

om mijn job goed uit te oefenen.  

Ik floreer in een familiebedrijf, maar 

zou hetzelfde niet kunnen of willen  

in een grote corporate.”

Filip: “Het was toch wel een 

emotioneel moment toen we Ann 

tijdens ons kerstfeest voorstelden  

als nieuwe CEO. Maar we wisten 

waarvoor we het deden. Je mag je 

ego niet in de weg laten staan van 

de doelen van je bedrijf. Als ik kijk 

op de stappen die we ondertussen 

gezet hebben, weet ik dat we de juiste 

beslissing hebben gemaakt.”

Ann: “De laatste twee jaar zijn de 

zaakvoerders niet meer dagelijks actief 

maar blijven ze betrokken bij elke stap 

die het bedrijf zet. Elke nieuwe winkel 

helpen we klaarzetten met ons vieren. 

Het laatste bloempotje zet Silvie op 

haar plaats, de laatste lamp richt Filip 

eigenhandig af.”

DRIE KEER MEER 
TERRASTEGELS IN 2020

Luk: “De afgelopen jaren waren  

en zijn ook voor ons uitdagend 

geweest. Al was het coronajaar 

2020 qua omzet een van onze 

beste jaren. We mochten als winkel 

openblijven en schakelden snel om 

klanten telefonisch of via chat verder 

te helpen. Iedereen die thuis zat, 

sloeg aan het klussen. Ik gok dat we 

drie keer meer terrastegels hebben 

verkocht dan normaal. Mentaal was 

het geen gemakkelijk jaar, maar we 

zijn het al bij al goed doorgekomen.”  �

“ We vormen met ons 

vier één team, met 

Ann als stem naar de 

buitenwereld.”

Behind the business: Ann Gijsens

ANN GIJSENS

LUK, SILVIE EN FILIP STULTJENS
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Filip: “De huidige economische  

crisis is een grotere uitdaging.  

De prijzen van gas, elektriciteit en 

bouwmaterialen zijn kosten waardoor 

klanten hun bouwproces uitstellen 

of in de laatste stappen dienen te 

besparen. En laat de tegel nu net  

een van de laatste stappen zijn in  

het bouwproces.”

Luk: “Aan de andere kant willen  

we niet te pessimistisch zijn. Zo 

maakt de overheid een groot budget 

vrij voor renovaties van vloeren  

in combinatie met vloerverwarming. 

Dat zou voor ons interessant  

kunnen zijn. In onze 120-jarige  

geschiedenis doorzwommen  

we al meer woelige watertjes.”

Ann: “We volgen zo’n veranderingen 

nauw op en proberen ons hierop voor 

te bereiden en erop in te spelen. 

Gelukkig ben ik een goede slaper  

die niet snel haar slaap laat. Al 

ben ik wel heel erg bekommerd om 

mijn mensen. Moet ik bijvoorbeeld 

moeilijke beslissingen communiceren, 

dan kan ik daar wel van wakker 

liggen. Dat is weer de mensenmens  

in mij die naar boven komt.”

En hoe zit dat nu met die  

work-lifebalans die Ann ging zoeken 

bij Impermo? Ann: “Van een 9 to 

5-job kan je niet echt spreken (lacht). 

Maar ik ervaar dat absoluut niet als 

storend. Ik vind het net stresserend 

wanneer ik volledig afgesloten ben 

van het werk. Ik bewaak voor mezelf 

de balans en kan thuis even goed 

genieten van een gezellige avond  

met mijn familie of vrienden. En zie  

ik dan toch een mail binnenkomen  

die ik wil beantwoorden, dan doe ik 

dat snel zonder dat mijn gezelschap 

het door heeft (lacht).”  •

NO-BRAINER OM  
MET IMPERMO IN ZEE TE GAAN

Gunter Plevoets, Head of Corporate Lending, is 

Impermo’s aanspreekpunt bij LRM. “Ze klopten bij 

ons aan omdat ze sneller wilden groeien dan één of 

twee winkels per jaar. We verleenden hun daarvoor een 

achtergestelde lening. Voor mij was het een no-brainer 

om met Impermo in zee te gaan. Het is een mooi, gezond 

bedrijf dat veel werkgelegenheid creëert en hun cijfers 

heel nauwgezet kan aanleveren. Dat zij als familiebedrijf 

al zoveel jaren blijven groeien in een moeilijke sector, 

maakt dat het plaatje voor mij en LRM helemaal klopte.”

“Ik zou hetzelfde niet 

kunnen of willen in 

een grote corporate.”

FILIP, SILVIE EN LUK STULTJENS, GUNTER PLEVOETS, ANN GIJSENS
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7x flexwerken, incubatorstijl!

7x flexwerken, incubatorstijl!

DronePort

BioVille

IncubaThor Corda INCubator

Agropolis

Sint-Truiden 

De naam zegt het zelf: DronePort is een 

plaats waar je ze letterlijk ziet vliegen.  

We zijn er zeker van dat ook jouw 

creativiteit en productiviteit een hoge 

vlucht zullen nemen in deze incubator 

gespecialiseerd in luchtvaart, drones en 

andere Unmanned Aerial Vehicles.

Diepenbeek  

Op de universitaire campus van 

Diepenbeek, net buiten Hasselt, vind je 

BioVille terug: de hub voor startups en 

ondernemingen binnen de Health & Care-

sector. Adem diep in en uit, en laat de 

gezonde lucht je productiviteit helemaal 

ten goede komen. 

Genk 

Welkom in Waterschei, waar ooit de mijnen 

op volle toeren draaiden, maar vandaag 

Smart Energy, Innovation & Technology 

hun kans krijgen. Ideaal als je op zoek bent 

naar een centrale uitvalsbasis.

Hasselt  

Deze ministad op een steenworp van hartje 

Hasselt en de befaamde Pukkelpopweide 

is het Limburgse centrum voor startende 

ondernemers in de technologie- en services-

sectoren. Een ideaal plekje pal in het midden 

van de provincie waar alles aanwezig is om er 

een zeer productieve dag van te maken.

Kinrooi

Helemaal in het noorden van de provincie 

komen vernieuwende bedrijven samen om 

de land- en tuinbouw nog een heel mooie 

en lange toekomst te schenken. Zak af naar 

Agropolis en laat er jouw creatieve zaadjes 

ontkiemen. 

Een (half) dagje werken op een plek waar elke zuurstofbel vol 

creativiteit zit? Je bent van harte welkom in een van de zeven 

startup-hotspots verspreid over de hele provincie.

Greenville

C-mine Crib

Houthalen-Helchteren  

Dé thuis van iedereen die circulaire 

economie nauw aan het hart heeft liggen. 

Een plek in de schaduw van de oude 

schachtbokken, maar die vandaag een 

heldergroene toekomst uitademt. Inclusief 

de co-working spaces ter plaatse.

Genk  

De ‘C’ in C-mine? Die staat voor pure 

creativiteit. Het mijnverleden is - net als  

in vele andere Limburgse incubatoren - 

sterk aanwezig op deze locatie en komt  

ook hier de innovatie volop ten goede.  

Zak dus zeker eens af naar het gezellige  

en inspirerende Genk. 

Kies je plekje en huren maar! Meer info: www.limburgstartup.be/book-a-seat
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Meet the team

Ook achter de schermen wordt er bij LRM hard gewerkt 

aan het groeiverhaal van onszelf en alle ondernemingen 

in onze portefeuille. Een onmisbare schakel daarin is 

het backoffice team. Voor de buitenwereld misschien 

onbekend, voor ons heel erg bemind. 

Sustainable Development Goals

LRM Climate:  
duurzaam investeren, 
ontwikkelen en ondernemen 

Bij LRM zit duurzaamheid er echt 

ingebakken. Waar LRM startte met  

de sanering van de steenkoolmijnen in  

de jaren negentig, zet het bedrijf vandaag 

in op allerhande klimaatprojecten rond 

duurzaam investeren, ontwikkelen en 

ondernemen. Een overzicht van enkele 

van de laatste stappen die ons team 

zette met het oog op de Duurzame 

Ontwikkelingsdoelstellingen (SDG’s) die de 

Verenigde Naties tegen 2030 wil bereiken. 

Duurzaamheid is al decennia lang  

een van de speerpunten binnen 

LRM. In het kader daarvan stapten 

we enkele jaren geleden in een 

SDG-transitietraject waarmee we een 

actieplan uitwerkten om de SDG’s 

concreet te implementeren in ons 

bedrijf. In 2020 behaalde LRM het 

SDG Pioneer-label, gesteund door 

UNITAR verbonden aan de Verenigde 

Naties en Cifal Flanders. In 2022 

volgde het vervolgtraject en bijhorende 

label SDG Champion. Ondertussen zijn 

we gestart met het hoogste niveau: het 

SDG Ambassador-programma. De labels 

geven erkenning voor de inspanningen 

die we al jarenlang leveren.

JASPER DIRIX

“ We ondersteunen de investment managers bij de analyse van  
de investeringsdossiers en volgen portfoliobedrijven mee op.”

LARS VAN CLEVEN, LINDSY VANAUDENHAEGEN, BERNARD VAN LISHOUT, THEO DONNÉ, STEPHAN ELENS, FREDDY DANIËLS

YVES NEVEN 

“ We rapporteren aan de verschillende organen binnen LRM.”

FREDDY DANIËLS

“ De backoffice finance formuleert een onafhankelijke opinie  
in het kader van investerings- en andere beslissingen met impact 
op LRM als aandeelhouder of leningsverstrekker.”
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Ons laatste wapenfeit op het vlak  

van duurzaamheid, is de oprichting van 

de divisie LRM Climate en  

de ontwikkeling en ingebruikname  

van onze eigen ESG-scans, waarbij 

ESG staat voor Environment, Social en 

Governance. Nathalie Roosen,  

Tim De Ceunynck en Paulien Souveryns 

lichten toe.

LRM CLIMATE VOOR  
DUURZAME KLIMAATPROJECTEN

Nathalie: “LRM is de laatste 

jaren steeds intensiever bezig met 

zowel interne klimaatprojecten en 

-ontwikkelingen op eigen locaties 

als de ondersteuning van Limburgse 

ondernemingen met klimaatambities. 

Die projecten en de bijhorende 

opgedane kennis zat tot kort 

versnipperd doorheen onze volledige 

organisatie. Om al die kennis te 

professionaliseren en consolideren, 

richtten we LRM Climate op:  

een aparte vennootschap die  

focust op duurzaam investeren, 

ontwikkelen en ondernemen.”  

 

 

“Onder het investeringsluik valt 

bijvoorbeeld de ESG-scan, waarover 

dadelijk meer. Bij ontwikkelingen  

kan je denken aan de zonneparken, 

wind- en batterijprojecten die we  

de afgelopen jaren uitrolden. Gaat  

het over duurzaam ondernemen,  

dan heb ik het over de investeringen  

die we doen op eigen locaties en in 

eigen vennootschappen.” 

Tim: “Doordat we alles binnen LRM 

Climate centraliseren, creëren we 

schaalvoordelen voor al onze sites. 

Neem nu bijvoorbeeld laadpalen  

en zonnepanelen. Al onze sites  

zijn hiervoor vragende partij.  

Uit onze prognose weten we dat  

het bedrijfswagenpark de volgende jaren 

zal elektrificeren en daar investeringen 

nodig zijn, wat uitgerekend zou 

uitkomen op 500 nieuwe laadpunten, 

verdeeld over onze sites de volgende 

vijf jaar.” 

“In plaats van dat elke site het  

warm water moet uitvinden en alles  

zelf moet bestellen en opvolgen,  

zullen we dat groeperen: we zetten  

een grotere prijsvraag op die  

voordeliger en efficiënter uitvoerbaar 

is en ontzorgen op die manier onze 

entiteiten. Omdat laadpunten  

op professionele sites vooral  

tussen negen en vijf uur het meest 

gebruikt zullen worden, willen  

we dat rechtstreeks koppelen  

aan zonnepanelen voor de afname. 

Een heel rendabele en duurzame 

werkwijze.” 

“Op dit moment zijn we volop  

op zoek naar een partij die deze 

infrastructuur kan installeren en 

onderhouden. Dat kunnen we nog  

net niet zelf (lacht). We zoeken hierbij 

een langetermijnpartner die mee kan 

groeien naargelang de vraag van  

onze sites en verdere evoluties in  

onze samenleving.” 

Nathalie: “We hebben nog heel veel 

ideeën die we binnen LRM Climate 

concreet zullen uitwerken. De focus ligt 

in de eerste plaats op eigen campussen, 

mijnsites, bedrijventerreinen en 

incubatoren. Dat kan gaan van een 

groepsaankoop van stroom en gas op 

overkoepelend LRM-niveau tot analyses 

van de energieboekhouding van  

de LRM-vennootschappen. Ten  

tweede kijken we graag mee hoe  

we bedrijven kunnen ondersteunen  

die met een investeringsvraag zitten 

rond efficiënt energieverbruik.  

Wordt ongetwijfeld vervolgd.” 

ESG-SCAN VOOR LRM’S 
PORTEFEUILLEBEDRIJVEN 

Paulien: “Onze ESG-scan kwam 

tot stand dankzij een intense 

samenwerking tussen de afdelingen 

Investment, Communicatie en Climate, 

en met de hulp van consultancybureau 

Futureproofed. Het doel was om een 

pragmatische tool te ontwikkelen 

die de duurzaamheidsinspanningen 

van (toekomstige) portfoliobedrijven 

in kaart brengt. Vanaf 1 september 

2022 maken de twee ESG-scans 

officieel en integraal deel uit van onze 

investeringsprocedure.” 

“Onze beweegreden achter de scan 

spreekt voor zich: duurzaamheid zit  

in ons DNA en dat willen we  

uitdragen naar ons portfolio.  

We willen als hefboom de SDG’s verder 

helpen integreren in het Limburgse 

bedrijfsleven.” 

“We ontwikkelden twee scans:  

de Quick Scan en de Full Scan.  

De Quick Scan heb je op een half  

uur à drie kwartier al ingevuld. Die  

scan duikt in een aantal SDG’s die 

relevant zijn voor jouw bedrijf. Dat  

wordt vooral bepaald op basis van  

de sector waarin je actief bent, al  

kan je zelf ook andere SDG’s aanduiden 

waar je bedrijf mee bezig is. Heb je  

de vragenlijst ingevuld, dan krijg je  

via een dashboard zicht op waar  

jullie staan en waar jullie nog  

stappen willen en kunnen zetten.” 

“De Full Scan is een echte  

nulmeting die dieper gaat dan  

de Quik Scan. Deze scan peilt naast 

de SDG’s ook naar het bredere ESG-

beleid van het portfoliobedrijf. De Full 

Scan is er voor bedrijven die een groot 

engagement van LRM vragen. We peilen 

naar de bedrijfsvoering en inspanningen 

die het bedrijf levert op bestuurs-, 

milieu- en sociaal vlak. Bedoeling is om 

op een later tijdstip, bijvoorbeeld twee 

jaar later, de scan opnieuw te laten 

invullen om evoluties in kaart 

te brengen. Net zoals bij de Quick  

Scan krijg je als bedrijf zicht op je 

resultaten via een dashboard.” 

Nathalie: “Het doel van deze scans  

is in de eerste plaats om onze bedrijven 

te sensibiliseren en te ondersteunen  

op vlak van duurzaamheid. Het  

heeft geen rechtstreekse invloed 

op onze dienstverlening. Maar het 

mag duidelijk zijn: inspanningen 

rond duurzaamheid worden steeds 

belangrijker. Hierover rapporteren  

zal in de toekomst zonder twijfel 

verplicht worden en ook banken  

kunnen hiernaar vragen. Bedrijven 

die onze scan invullen en als tool 

gebruiken, zijn beter gewapend  

voor de toekomst.” 

“Ook voor ons als risico-

kapitaalverstrekker of investeerder is  

het interessant om een zicht te 

krijgen op waar jullie staan en wat 

jullie intenties zijn op het vlak van 

duurzaamheid. Onze investment 

managers kunnen hierin een rol  

spelen en je bedrijf ondersteunen.” 

Paulien: “De scan en het dashboard  

dat we nu hebben ontwikkeld is  

geen statisch gegeven maar een  

levend iets. Ons doel is om het op  

basis van interne én externe  

feedback te blijven bijsturen. 

 

Ook wanneer er wijzigingen zijn in 

onze wetgeving, zal dat hierin worden 

opgenomen. Zo blijft de scan relevant 

en kunnen bedrijven de resultaten  

ook gebruiken in hun duurzaam-

heidsrapport en jaarverslag, wanneer  

ze een investeerder willen aantrekken  

of wanneer ze langsgaan bij banken 

voor een lening.”  •

Bezig met complexe duurzaamheids- of energieprojecten en advies, 

risicokapitaal of investeerders nodig voor je duurzaamheidsplannen?  

Geïnteresseerd om onze ESG-scan uit te testen?

Contacteer l.driesen@lrm.be 

JEROEN BLOEMEN, NATHALIE ROOSEN, TIM DE CEUNYNCK, LUC DRIESEN

PAULIEN SOUVERYNS
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connect!

BLIJF OP DE HOOGTE

Volg onze sociale mediakanalen 

en blijf in realtime op de hoogte 

van ons laatste nieuws.

INCUBATHOR IS 
VOOR ONS ZOVEEL MEER 

DAN EEN GEBOUW
»

KEVIN PIETERS, DAVID VANDINGENEN
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David en Kevin plantten Brightest 

in 2020 neer in Genk. Kevin: “We 

wilden eerst ons eigen bedrijf starten, 

maar sloegen uiteindelijk de handen 

in elkaar met Brightest, specialist in 

Testing/Software Quality. Ze leunden 

perfect aan bij wat wij wilden doen 

en we hadden meteen een klik met 

managing partners Pieter Chiau en 

Koen De Wilde.” David: “Onze opstart 

gebeurde in volle coronaperiode. 

Ik weet dat ik twee weken voor we 

effectief begonnen dacht: ‘Gaan we 

dit echt doen?’ Gelukkig hebben we 

doorgezet.”

Kevin: “De rondleiding van Kathleen 

overtuigde ons om ons hier te 

vestigen. Aan de ene kant omwille 

van de mooie ruimtes en alle 

voorzieningen. Aan de andere kant 

om de ruimere, groene omgeving van 

Thor Park en de algemene focus op 

zaken zoals duurzaamheid. Dat hier 

ook een gloednieuw gebouw voor 

slimme maakbedrijven oprijst, is een 

extra pluspunt. Zij zijn een doelgroep 

waar we op focussen, omdat ze 

aansluit bij het interesseveld van onze 

medewerkers.”

David: “Toen Kathleen ons ontving, 

legde ze meteen de werking van 

IncubaThor uit. Dat is iets dat je niet 

Een zoektocht naar de juiste office space leidde David Vandingenen en Kevin 

Pieters van Brightest naar IncubaThor, waar Kathleen Sterckx en haar team 

de testspecialisten met open armen ontving. 

“ ER ZIJN VEEL GELIJKENISSEN 

TUSSEN WAT DE INCUBATHOR 
EN WIJ ALS BEDRIJF  
WILLEN DOEN”

hebt wanneer je je in een standaard 

kantoorgebouw vestigt. Daarnaast 

heb je hier veel flexibiliteit. We zijn 

twee jaar geleden gestart in een  

kleine werkruimte met ons twee. 

Ondertussen zijn we gegroeid naar 

35 vaste medewerkers en konden we 

gemakkelijk een grotere ruimte in 

gebruik nemen, zonder praktische en 

administratieve rompslomp.” 

Kathleen: “Als startende ondernemer 

heb je heel wat aan je hoofd. Bij 

IncubaThor vinden we het enorm 

belangrijk dat ondernemers kunnen 

focussen op waar zij sterk in zijn: hun 

product/diensten. Daarom proberen 

we hen te ontzorgen op het vlak van 

kantoormanagement en alles wat bij 

huisvesting komt kijken.” 

“Daarnaast luisteren we naar 

specifieke ondernemersvragen en 

proberen we starters daarin bij 

te staan. Dat kan gaan van heel 

praktische zaken tot hen in contact 

brengen met partners of bedrijven 

uit ons netwerk. Op basis van onze 

ervaring en ons netwerk kunnen we 

de juiste contacten leggen, zodat een 

startende ondernemer veel sneller en 

efficiënter kan groeien.”

Kevin: “Wat voor ons ook waardevol 

is, is de Innovatrix: een 360°-scan die 

ons veel inzichten geeft over waar we 

staan, wat we willen bereiken en waar 

we tegenaan lopen. Het geeft ons 

waardevolle tips en ondersteuning.” 

Kathleen: “En wij kunnen zo bepalen 

hoe we starters nog beter kunnen 

ondersteunen.” 

David: “Het mooie is dat je veel 

gelijkenissen ziet tussen wat een 

incubator en wij als bedrijf willen 

doen. We willen altijd een win-win 

creëren. In eerste instantie voor onze 

klanten en medewerkers: zij staan 

hier echt op de eerste plaats. We 

luisteren naar hun noden en proberen 

daar maximaal in tegemoet te komen. 

Samenwerkingen op lange termijn is 

ons hoogste doel.”

“Aan de andere kant ook voor 

studenten en scholen, waarmee we 

samenwerken door opleidingen te 

geven en stagiaires aan te nemen. 

Van de veertien stagiaires die vorig 

jaar stage bij Brightest liepen, zijn er 

zeven effectief gestart. En door de 

opleidingen die we geven, komen wij 

dan weer in contact met het brede 

netwerk van die scholen.” 

Kevin: “We denken niet alleen aan 

eigen gewin, maar willen elkaar 

helpen. En dat doen IncubaThor en  

de Limburg Startup Community 

ook. Er volgden al meerdere leads 

uit pitches of contacten die zij voor 

ons regelden. IncubaThor is voor ons 

zoveel meer dan een gebouw.” 

Brightest

Brightest is gespecialiseerd in Testing/Software 

Quality. Simpel uitgelegd betekent het dat zij software 

die andere bedrijven bouwen, testen om fouten te 

detecteren. Ze helpen bijvoorbeeld om apps foutloos 

in de markt te zetten. Brightest werkt structureel en/

of projectmatig, en ondersteunt hun klanten volledig 

op het vlak van softwarekwaliteit. Hun dienstverlening 

is opgesplitst in drie services: consultancy, flex testing 

en academy. Er zijn drie vestigingen: Kontich, Gent en 

Genk. Brightest is in totaal met 115 vaste medewerkers. 

Brightest is deel van Gumption, een businessincubator 

en ecosysteem voor digitale transformatie dat cocreatie 

stimuleert, met vestigingen in de hele Benelux.

KATHLEEN STERCKX, KEVIN PIETERS, DAVID VANDINGENEN
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ONZE EXPERTS 

STAAN VOOR JE KLAAR
»

» Van Havermaet

vanhavermaet.be

Jonas Derycke

jonas.derycke@vanhavermaet.be  

+32 (0) 472 66 80 42

» SD WORX

sdworx.be

Yves Vanhees

yves.vanhees@sdworx.com 

+32 (0) 479 79 00 06

» Gevers

gevers.eu

Bart Quanten

bart.quanten@gevers.eu  

+32 (0) 11 26 59 92

» Voka

voka.be

Ellen Olislagers

ellen.olislagers@voka.be  

+32 (0) 476 33 33 20

» POM Limburg

pomlimburg.be

Jean-Pierre Boons

jean-pierre.boons@pomlimburg.be 

+32 (0) 11 30 02 40

»  KBC en 
Start it @KBC

kbc.be en startit.be

Nadia Van der Velden

nadia.vandervelden@kbc.be 

en nadia@startit.be  

+32 (0) 470 90 01 02

» LRM

lrm.be

Marc Beenders

m.beenders@lrm.be 

+32 (0) 478 267 460

Scan de QR-code en bekijk per  

partner van welke voordelen je geniet. 

Welk voordeel heb je 
als bewoner van 
het Limburgs 
incubatorennetwerk?

»

Een startup is meer dan een lumineus idee hebben 

en een product of dienst ontwikkelen. Een goed 

businessplan, financiële slagkracht, bescherming  

van je intellectuele eigendom, je eerste aanwerving…  

Er komt verdorie meer bij kijken dan je verwacht.  

Maar geen zorgen: wie deel uitmaakt van een incubator 

kan terugvallen op het advies van onze experts.
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“ EEN INSPIRERENDE 
WERKPLEK 
IN EEN GROENE 
PROVINCIE  
ALS LIMBURG  
KOMT MIJN  
WORK-LIFEBALANS  
TEN GOEDE”

Vier startups of ondernemingen met buitenlandse roots 

die ervoor kozen om zich al dat niet gedeeltelijk in 

een Limburgse incubator te vestigen. Aan tafel met de 

Oekraïense Uliana Durbak van Lucky Plants, Kris Ulburghs 

van het Nederlandse Merino Consulting Services, Maarten 

Schepens van het Finse Europress en de Brits-Nederlandse 

James Granger van KesselsGranger DesignWorks.

Van Finland tot Oekraïne of van net over 

de Nederlandse grens. Europress, Lucky 

Plants, Merino Consulting Services en 

KesselsGranger DesignWorks volgden 

elk een ander pad dat hen naar het 

incubatorennetwerk van Limburg 

leidde. Uliana Durbak: “Ik ben afkomstig 

van Oekraïne, waar mijn ouders een 

groot landbouwbedrijf hebben. Via 

mijn studies kwam ik in Leuven terecht. 

Lucky Plants is tweeënhalf jaar geleden 

ontstaan vanuit mijn postgraduaat aan 

de KU Leuven. Ik richtte het samen 

op met mijn vader en ben de enige 

werknemer, nu en dan bijgestaan door 

een freelancer.”

James Granger verhuisde op jonge 

leeftijd van Engeland naar Nederland. 

James: “Ik woon nu net over de 

Nederlandse grens en leerde tijdens 

mijn studies zowel mijn vrouw als de 

andere co-founder van KesselsGranger 

DesignWorks, Steven Kessels, kennen. 

We zijn internationaal actief maar 

het gros van onze klanten komt uit 

de Benelux en Duitsland. Ons team 

is compact en gespecialiseerd, en 

daarnaast werken we vaak nauw 

samen met de R&D-teams van onze 

klanten. Hun focus ligt op technische 

aspecten, wij voegen hier design 

strategie en het esthetische luik aan 

toe, om samen tot state-of-the-art en 

class-leading resultaten te komen.” 

Maarten Schepens zei enkele jaren 

terug zijn vaste baan op om de 

Belgische poot van het Finse Europress 

uit te bouwen. “Europress is marktleider 

in eigen land, maar besloot drie jaar 

geleden de wijde wereld te verkennen 

met kantoren en distributeurs in onder 

andere België, Denemarken en Polen. 

Ik was op zoek naar iets nieuws en 

viel voor de charmes van de Finnen 

(lacht). Ik werk als enige in België 

voor Europress, maar kan terugvallen 

op mijn Finse collega’s. Dat is best 

uitdagend, ik werkte hiervoor altijd met 

iemand anders boven me. Nu moet ik 

mijn eigen plan trekken.”

Kris Ulburghs is wel een rasechte 

Limburger die samen met zijn 

Nederlandse zakenpartner Merino 

Consulting Services oprichtte in 

Tilburg. “Bij de oprichting zei de vrouw 

van mijn partner: ‘Als je zelf iets opstart, 

dan zorg je er best voor dat je dichtbij 

huis kan werken’ (lacht). Ondertussen 

hebben we meerdere vestigingen in 

Europa, waaronder eentje op Thor 

Park, dichter bij mijn thuis. Voor ons 

is het de ideale plek om meerdere 

redenen, zoals de aanwezigheid van de 

Smart Manufacturing Campus. En laat 

productiebedrijven nu net onze sweet 

spot zijn. Daarnaast is Thor Park een 

mooie en inspirerende omgeving die 

potentiële werknemers aanspreekt.”

Een strategische 
locatie met 
de juiste ondersteuning

‘Volgens James is C-mine Crib de ideale 

locatie voor zijn bedrijf. “Het merendeel 

van onze klanten komt uit de Benelux. 

C-mine Crib is een fantastische locatie, 

pal in de Euregio. Voor ons is het de 

perfecte uitvalsbasis. Maar ook de 

natuur en groene omgeving speelde 

voor ons een rol.  
MAARTEN SCHEPENS KRIS ULBURGHS
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Het helpt om een goede work-life-

balans te bewaren.”

Maarten: “Het was mijn voorganger 

die Greenville naar voren schoof 

als Belgische uitvalsbasis. Al lag 

die keuze in feite voor de hand: 

bedrijven op Greenville focussen 

vaak op duurzaamheid, net zoals 

wij. Daarnaast hebben veel Belgische 

afvalverwerkers – onze doelgroep – 

faciliteiten in de buurt van Greenville.”

Uliana leerde Agropolis kennen via 

Flanders Invest en Vlaams Agentschap 

Innoveren en Ondernemen (VLAIO). 

“Lucky Plants hoort hier helemaal 

thuis tussen de andere agrobedrijven. 

Kristof Das, manager van Agropolis, 

ondersteunt me en bracht me in 

contact met verschillende partners. 

Dat maakt het mij als buitenlandse 

gemakkelijker om mijn weg te vinden 

in het Belgische ondernemerschap. 

Ook het kleinschalige van Agropolis 

en Kinrooi in het algemeen spreekt 

me aan. Iedereen kent iedereen hier.”

Traditionele markten 
veroveren met 
hard werk én plezier

Maarten: “Ook al is Europress 

marktleider in Finland, een markt 

zoals België veroveren is niet simpel. 

We brengen een innovatief product 

op een traditionele markt die niet 

op vernieuwing zit te wachten.” Dat 

herkent ook Kris: “Niemand zit te 

wachten op een nieuwe technologie 

of ziet het probleem, terwijl dat er 

wel zeker is. Je moet hen eerst bewust 

maken van het probleem vooraleer je 

ze kan overtuigen van je product of 

dienst.” 

Maarten: “Zit je dan in een 

incubator, dan ben je omringd door 

gelijkgestemden die voor dezelfde 

uitdagingen staan. Aangezien ik 

alleen ben, heb ik eigenlijk niet per 

se een kantoor nodig. Maar alleen 

werken én de hele tijd thuis zitten? 

Dan is het fijner om een eigen kantoor 

weg van thuis te hebben waar je 

andere mensen ontmoet. Het zorgt 

er mee voor dat ik mijn job graag 

doe. Want ja: je moet hard werken en 

cijfers halen. Maar zorg er alsjeblieft 

ook voor dat je je amuseert.”

ULIANA DURBAK (OEKRAÏNE)

CO-FOUNDER 

BIJ LUCKY PLANTS

Lucky Plants ontwikkelde een eigen, unieke 

transplantatiesysteem voor meerjarige 

planten zoals blauwe bessen. Hiermee 

kunnen landbouwers vijf tot tien keer sneller 

hun gewassen verplanten. Ze maken voor 

dit product gebruik van kokossubstraat. 

Daarnaast verkopen ze ook andere 

producten op basis van kokossubstraat 

die boeren en telers wereldwijd helpen om 

intensieve teelt efficiënter en betaalbaarder 

te maken.

KRIS ULBURGHS (NEDERLAND)

VICE PRESIDENT SALES 

AND STRATEGY BIJ MERINO 

CONSULTING SERVICES BV

Merino Consulting Services BV is een 

Enterprise Software consultancy & software 

solution agency. Ze helpen bedrijven 

digitaal transformeren en hun processen 

optimaliseren door ERP-systemen zoals 

Infor en IFS te implementeren. Het bedrijf 

groeide in negen jaar tijd van twee naar 120 

werknemers. De volgende drie jaar willen ze 

dat aantal nog eens verdubbelen. Ze hebben 

meerdere vestigingen in Europa. 

MAARTEN SCHEPENS (FINLAND)

COUNTRY MANAGER 

BENELUX BIJ 

EUROPRESS BENELUX

Europress helpt klanten met hun afvalbeheer 

en ambities voor een circulaire economie. 

Ze ontwikkelen slimme afvalpersen die 

afvalbeheer meten en monitoren, en 

helpen bedrijven zo om het transport 

voor afvalbedrijven te minimaliseren. Het 

oorspronkelijke Finse bedrijf bestaat al 45 

jaar. Sinds 2019 zijn ze actief in België.  

JAMES GRANGER (BRITS-NEDERLAND)

CO-FOUNDER & DESIGNER 

BIJ KESSELSGRANGER 

DESIGNWORKS

KesselsGranger DesignWorks is een 

designstudio actief in productdesign, 

grafisch design en designstrategie. Ze 

werken voornamelijk voor de automotive, 

maritieme en lifestyle sector: hun designs 

variëren van elektrische bussen en ferry’s 

tot muziekinstrumenten of meubels. Ze 

combineren esthetiek met kostenefficiëntie, 

functionaliteit en technische vereisten. Hun 

design van de Ebusco 3.0 elektrische bus 

won onlangs nog de Red Dot Design Award.

Fine dining op de Corda Campus, dat 

is het Cordaat. Deze gezellige bistro is 

met zijn internationale menukaart de 

ideale plek voor een zakelijke lunch, 

afterwork drinks of een gezellig diner.
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: Het Cordaat

»
»    ZIT JE IN EEN INCUBATOR, 

DAN BEN JE OMRINGD DOOR GELIJKGESTEMDEN 

DIE VOOR DEZELFDE UITDAGINGEN STAAN 
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De provincie Limburg 

wordt niet zonder reden 

het startup-mekka van 

Vlaanderen genoemd. In 

opdracht van de Limburgse 

Investeringsmaatschappij 

LRM en POM Limburg 

bracht Katho Dulst 

het Limburgse startup-

ecosysteem in kaart 

in het kader van haar 

stageopdracht aan de 

UHasselt. Het is een 

nulmeting die jaarlijks 

opgevolgd zal worden. 

PROFIELSCHETS 
VAN LIMBURGS 
STARTUP-ECOSYSTEEM: 
INCUBATORENNETWERK 
GOED VOOR 1100 JOBS

Gedeputeerde voor Economie en voorzitter van POM 

Limburg Tom Vandeput: “Dankzij onze gezamenlijke 

incubatorstrategie hebben we in Limburg een 

sterke aanwezigheid van startups opgebouwd. We 

geloven daarbij sterk in startups en mature bedrijven 

samenbrengen. Ondanks grote inspanningen is het 

voor mature bedrijven niet evident om bij te blijven 

met de nieuwste technologische ontwikkelingen. 

Voor wendbare startups is dat een ander verhaal: 

innovatie is hun core business. Wanneer die twee 

partijen elkaar ontmoeten, ontstaat een win-win.”

Tom Vanham, algemeen directeur LRM: “LRM 

investeert al jaren in de uitbouw van een succesvol 

incubatorennetwerk. We geloven dat de startups van 

vandaag, de werkgevers van morgen zijn. We hebben 

in de coronaperiode extra geïnvesteerd in familiale en 

gevestigde bedrijven, zonder ons engagement naar 

het startup- en scale-up-ecosysteem te verminderen. 

Ook internationaal gaan we ons actiever profileren 

om internationaal talent en startups aan te 

trekken. Daarvoor hebben we in het verleden al 

partnerschappen afgesloten met Flanders Investment 

& Trade, LIOF, NRW Bank en Belcham (USA).”

Type van huurders 
in incubatoren

1100 medewerkers 
in incubatorennetwerk

Hoofdzetel in incubator

Extra vestiging,  

vaak van  

niet-Limburgse bedrijven

Enkel founder  

actief

Additionele  

tewerkstelling

30%
ITC

15%
Smart 

Manufacturing

23%
Health 

12 3

Actieve 
sectoren

39%
Nederland

20%
Frankrijk

26%
Duitsland 

12 3

Interessante markten 
volgens participanten

Internationaal 
groeien

Kapitaal

20% heeft klanten in de VS. 

3 op 10 bedrijven heeft een kapitaalronde 

achter de rug met externe partijen. 

LRM = voornaamste risicokapitaalverschaffer 

VLAIO = belangrijkste subsidieverlener 

TOM VANDEPUT, KATHO DULST, TOM VANHAM

20%

80%
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100% MADE IN 
STARTUP LIMBURG

Wat leeft er in de wereld van de Limburgse startups? 

Welke nieuwe producten zijn er op de markt?  

Wij zetten enkele leuke startups en hun producten 

in de kijker. 100% Made in Startup Limburg!

Toreon is een Belgisch cyberbeveiligingsadviesbureau 

met 50+ cyberbeveiligingsexperts. Ze zijn gevestigd 

in de IncubaThor. Toreon creëert en ondersteunt 

informatiebeveiligingsprogramma’s voor tech-driven 

organisaties en helpt hen een beveiligingsstrategie op te 

zetten die aansluit bij de doelstellingen van de organisatie. 

Dankzij hun partnership met VLAIO kunnen start- en 

scale-ups securitykosten bootstrappen en genieten van 

overheidssubsidies tot 45%. 

Meer informatie: www.toreon.com/vlaio-cybersecurity/ 

of siebe.deroovere@toreon.com

Toreon
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Rejuvenate Biomed

YPTF Engineering
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Rejuvenate Biomed, gevestigd in BioVille, is 

een onafhankelijk Belgisch biomedisch bedrijf, 

opgericht in oktober 2017. Het bedrijft onderzoekt 

en ontwikkelt veilige combinatiegeneesmiddelen 

die het onstaan van ouderdomsgerelateerde 

ziekten kunnen vertragen of voorkomen. Hun 

focus ligt op het verband tussen fundamentele 

verouderingsmechanismen en chronische 

aandoeningen identificeren om zo een impact 

te hebben op meerdere ouderdomsziekten 

tegelijkertijd. Klinisch onderzoek is gestart met 

een eerste product: RJx-01. Er zitten ondertussen 

meerdere producten in de pijplijn.  

Meer informatie: www.rejuvenatebiomed.com

Op de Hasseltse Corda Campus bouwt 

het team van YPTF Engineering dagelijks 

aan innovatieve en grensverleggende 

technologieën op vlak van robotics, 

automatisering, E-mobility en automatisch 

rijdende voertuigen. Daarnaast zetten ze 

zich ook volop in op het optimaliseren 

van onder meer waterstofgebaseerde en 

batterijsystemen. De blik op een duurzame 

(energie)toekomst! 

Meer informatie:  

www.YPTF-Engineering.be

SIEBE DE ROOVERE

Bunch

A
g

ro
p

o
lis

»

Vegan en biologische snacks van Limburgse 

makelij, geboren in de Kinrooise incubator 

Agropolis. Met bars die tegelijk bold en balanced 

van smaak zijn. De hoofdingrediënten: noten, 

zaden en gedroogd fruit. Geen intensieve 

verwerkingsprocessen, geen toevoegde 

stoffen. Eerlijkheid en gezondheid op een 

presenteerblaadje. 

 

Meer informatie: www.bunch.bio



Contacteer ons

+32 11 24 68 01

info@lrm.be

Corda Campus - Corda 1

Kempische Steenweg 311 bus 4.01

3500 Hasselt, België

CAMPUSSEN

MIJNSITES

INCUBATOREN


